
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága nyílt 

ülésén. 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza, Sátoraljaújhely, Kossuth Lajos tér 5. Gróf Andrássy 

Gyula termében. 

A Bizottsági ülés ideje: 2022. december 12. napján 9:30 órakor 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Lukács Tamás bizottsági elnök 

Szőnyi István bizottsági tag 

Csernai Ferencné bizottsági tag 

Róth József bizottsági tag 

Simonné Hauzer Mónika bizottsági tag 

Soltész-Vincze Tünde bizottsági tag 

Tokacs Krisztián bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Seres Péter Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője 

Tóth Csaba Gábor Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója 

 

Tanácskozási joggal megjelent: 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Seres Péter Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője 

Tóth Csaba Gábor Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont ügyvezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: Nagypál Kitti 

Lukács Tamás bizottság elnöke: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 

Pénzügyi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 7 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi pontokkal kapcsolatban. 

dr. Terdik Sándor jegyző: kérte az Egyebek napirendi pont felvételét.  

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

Tekintettel arra, hogy egyéb vélemény, javaslat nem hangzott el Lukács Tamás bizottsági elnök 

javasolta a módosított napirend elfogadását az elhangzottak szerint. 
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S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – 

egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai 

tevékenységéről és pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Seres Péter ügyvezető 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évi belső ellenőrzési 

tervének és a 2023-2026 időszak stratégiai ellenőrzési tervének elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyen működtetett postafiókoknak a Magyar Posta 

Zrt. és Sátoraljaújhely Város Önkormányzata által történő társüzemeltetésére 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

4. Egyebek 

 

1. Napirendi pont 

 

Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai 

tevékenységéről és pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztató elfogadására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy ügyvezető úrnak van-e szóbeli 

kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt, továbbá kérdés, vélemény nem hangzott el, az 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai tevékenységéről 

és pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztatót fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 6 igen szavazat és 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

47/2022. (XII.12.) határozata 

a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai tevékenységéről és 

pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai 

tevékenységéről és pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztatót fogadja el. 
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2. Napirendi pont 

 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évi belső ellenőrzési tervének 

és a 2023-2026 időszak stratégiai ellenőrzési tervének elfogadására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak van-e szóbeli kiegészítése 

az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt, továbbá kérdés, vélemény nem hangzott el, az 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évi belső ellenőrzési tervének és 

a 2023-2026 időszak stratégiai ellenőrzési tervéről szóló előterjesztést fogadja el.  

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – 

egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

48/2022. (XII.12.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évi belső ellenőrzési tervének és a 2023-2026 

időszak stratégiai ellenőrzési tervének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évi belső ellenőrzési 

tervének és a 2023-2026 időszak stratégiai ellenőrzési tervének elfogadásáról szóló 

előterjesztést fogadja el. 

 

3. Napirendi pont 

 

Előterjesztés a Sátoraljaújhelyen működtetett postafiókoknak a Magyar Posta Zrt. és 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata által történő társüzemeltetésére 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak van-e szóbeli kiegészítése 

az előterjesztéssel kapcsolatban. 

dr. Terdik Sándor jegyző: az energiaárak emelkedésére való tekintettel a Magyar Posta 

bezárta a Sátoraljaújhelyen működő széphalmi és Fasor utcai kirendeltségét. Polgármester úr 

mindent megtett annak érdekében, hogy ez posta kirendeltségei ne kerüljenek bezárásra. A 

jelenlegi helyzet úgy áll, hogy a széphalmi posta a költségeinek 50%-os átvállalásával jövő év 

elején ki tud nyitni, de Fasor utcai kirendeltséget érintően még folynak a tárgyalások. Az 

előterjesztés azt tartalmazza, hogy a Képviselő-testület átvállalja 18 hónapos határozott idejű 

szerződésben a posta működési költségeinek – rezsi, bér és járulék – felét, illetve felhatalmazza 

polgármester urat a további tárgyalások lefolytatására a vasútállomás melletti posta ügyében.  

Kérdések következtek. 

Róth József bizottsági tag: az előterjesztésben az szerepel, hogy ez 4,9 millió forinttal terheli 

meg a költségvetést, viszont kaptak egy emailt, amelyben havi 515 ezer forintról van szó.  
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dr. Terdik Sándor jegyző: közel 4,9 millió forintról szól a szerződés, ami egy szolgáltatási 

szerződés. Amennyiben a sátoraljaújhelyi önkormányzat szeretné a kirendeltséget nyitva 

tartani, akkor a 18 hónapig tartó szolgáltatási szerződésben szereplő összeget kell 

negyedévenkénti bontásban előre megfizetnie.  

Csernai Ferencné bizottsági tag: megkérdezte, hogy miért pont 18 hónapra szól a szerződés. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a Magyar Posta által ennyi lett meghatározva. Tájékoztatásuk 

szerint ideiglenesen kerülnek országszerte bezárásra a posta kirendeltségek. A Minisztériumban 

polgármester urat arról tájékoztatták, hogy kizárólag 18 hónapos határozott időre köthető meg 

a szerződés, ami előre vetíti, hogy nagy valószínűséggel tavasszal nem fogják újranyitni a 

bezárt postákat.  

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 

Sátoraljaújhelyen működtetett postafiókoknak a Magyar Posta Zrt. és Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata által történő társüzemeltetéséről szóló előterjesztésben foglaltakat fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – 

egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

49/2022. (XII.12.) határozata 

a Sátoraljaújhelyen működtetett postafiókoknak a Magyar Posta Zrt. és Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzata által történő társüzemeltetéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely-Széphalom településrészen lévő postafiók 

működési költségeit tizennyolc hónapon keresztül ötven százalékban vállalja át, továbbá 

hatalmazza fel a polgármestert, hogy további tárgyalásokat folytasson a sátoraljaújhelyi 

vasútállomáson lévő postafiók további működésének ügyében. 

 

4. Egyebek 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: átadta jegyző úrnak a szót. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a napokban történt havazásra való tekintettel megnőtt az esélye 

annak, hogy téli szezonban is működni tud a Kalandpark, ezért igazgató úr 10%-os 

jegyáremeléssel szeretne élni, majd átadta a szót igazgató úrnak. 

Tóth Csaba Gábor igazgató: nagyon érdekes helyzettel állnak szemben, ugyanis az utóbbi 5-

6 szezonban a Magas-hegy mikroklímája miatt gyakorlatilag csak januárban tudták beindítani 

a hóágyúkat. Az eredeti elképzelés szerint, amennyiben csak januárban érkezik meg a hideg, 

akkor nem fogják tudni elindítani a hóágyúkat a megemelkedett energiaárak miatt. Ebben az 

esetben kizárólag akkor van lehetőség a téli szezon beindítására, amennyiben legalább 25-30 

cm hó esik. 2020 július 1-jén az ELMŰ-ÉMÁSZ-szal kötött szerződés  2022. december 31-én 

fog lejárni, ami azt jelenti, hogy 2022. december 31-éig olcsóbban vásárolják az áramot. A 

következő napokban az előrejelzések szerint nagyon erős hidegbetörés történik 
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Magyarországon és meg van az esély arra, hogy el tudják indítani a hóágyúkat, de ebben az 

esetben is csak az 1-es sípályát fogják elkészíteni. Elemezték a szlovák és hazai sípályák 

helyzetét, és ennek eredményeképpen 10%-os áremeléssel kalkulálnak.  

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra bocsátotta 

javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Magas-

hegyi Turisztikai és Sportközpont 2022/2023-as téli szezonra vonatkozó jegyárainak emeléséről 

szóló előterjesztést fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – 

egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

50/2022. (XII.12.) határozata 

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2022/2023-as téli szezonra vonatkozó 

jegyárainak emeléséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2022/2023-as téli 

szezonra vonatkozó jegyárainak megemeléséről szóló előterjesztést fogadja el. 

 

 

Mivel egyéb észrevétel, kérdés, felvetés nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

megköszönte a részvételt és a nyílt ülést 9 óra 45 perckor bezárta. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Róth József sk.        Lukács Tamás sk. 

    Jegyzőkönyv-hitelesítő         Bizottsági elnök 

 


